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Samfällighetsförening 

 

 

 

Protokoll fört vid föreningsstämma med 
 
Hökerum – Öndarps  Samfällighetsförening,  
 
2007-08-18. 
 
Plats: Församlingshemmet Hökerum    

 

 
 
Närvarande:  
 
29 medlemmar var närvarande, representerade 22 fastigheter. 
 

Mötet inleddes med en tyst minut för den avlidne medlemmen Rolf Thulin 
 
 
1. Mötets öppnande 

Ordförande Anna-Lena Johansson hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 

2. Har mötet utlysts inom laga tid 

Svar ja. 
 
3. Fastställande av föredragningslista 

Godkändes. 
 
4. Val av ordförande för mötet 

Anna-Lena Johansson valdes.  
 

5. Val av sekreterare för mötet  

Inge Melkersson valdes. 
 
6. Val av två justeringsmän tillika rösträknare 

Jan-Olof Hallberg samt Nils Karlsson valdes. 
 

7. Föregående årsmötesprotokoll 

Sekreteraren Inge Melkersson läste upp årsmötesprotokollet, som godkändes av stämman, samt lades till 
handlingarna.  
Ordförande Anna-Lena Johansson lade till som information att vägbulor kommer att anordnas i samband med 
asfalteringen av Öndarpsvägen. Hästar får rastas i sjöar, dock ej på allmän badplats 
 

8. Styrelsens verksamhetsberättelse för 2006/2007 

Ordförande Anna-Lena Johansson läste upp verksamhetsberättelsen, vilken godkändes och därefter lades till 
handlingarna.  
 

9. Styrelsens förvaltningsberättelse, balans- och resultaträkning för 2006/2007 

Kassören Peter Larsson, läste upp kassaberättelsen. Totalt resultat visar ett överskott på 79 400 SEK. Eget 
kapital är 354 000 SEK, Väg- samt stugsektionen sammanslaget. Inkomst- /Utgiftsstat bifogas protokollet. 
Förvaltningsberättelsen godkändes och lades till handlingarna. 
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10. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning 2006/2007 

Liisa Ojansivu läste upp revisionsberättelsen. Revisorerna tillstyrkte att styrelsen beviljas ansvarsfrihet för 
verksamhetsåret 2006/2007. (rev. berättelsen finns hos ordf.) 
 

11. Ansvarsfrihet för styrelsen för verksamhetsåret 2006/2007 

Stämman godkände ansvarsfrihet för styrelsen. 
 

12. Motioner 

3 motioner hade inkommit under året.  
Motion 1 styrelsens förslag att inte gå vidare i frågan bifölls av stämman.  
Motion 2 styrelsens förslag att inte gå vidare i frågan bifölls av stämman.  
Motion 3 styrelsens förslag att gå vidare i frågan bifölls av stämman.  
 
(Motionerna i sin helhet samt styrelsens förslag se styrelseprotokoll, 2007-08-05 samt motionerna i 
sekreterarens stämmoprotokollpärm) 

 
13. Ersättning till styrelsen och revisorerna för 2007/2008 

Styrelsen föreslog oförändrade arvoden. Stämman biföll. 
 
14. Styrelsens verksamhetsplan för 2007/2008 

Ordförande läste upp verksamhetsplanen för 2007/2008, vilken godkändes av stämman. (Planen bifogad) 
 

15. Utgifts- och inkomsstat för 2007/2008 

Kassören presenterade utgifts- /Inkomsstat för 2007/2008, denna godkändes av stämman. (Planen bifogad) 
 
Därefter avbröts för kaffepaus samt tillfälle för informella diskussioner. 
 

16. Val 
a) Ordförande för 1 år, t.o.m. stämman 2008, tillika AU. Till ordförande valdes Anna-Lena 

Johansson. 
b) Sekreterare för 2 år, t.o.m. stämman 2009, tillika AU. Till sekreterare valdes Inge 

Melkersson. 
c) (Kassör för 2 år, t.o.m. stämman 2008, tillika AU. Peter Larsson är vald t.o.m. 2008 vid 

föregående årsstämma). 
d) (Styrelseledamot för 2 år, t.o.m. stämman 2008. Tomas Johansson är vald t.o.m. 2008 vid 

föregående årsstämma). 
e) Styrelseledamot för 2 år, t.o.m. stämman 2009. Till styrelseledamot valdes Bengt Prahl. 
f) Styrelsesuppleanter 2 st för 1 år, t.o.m. stämman 2008. Till suppleanter valdes Carina 

Andersson samt Sven Svensson. 
g) Revisorer 2 st för 1 år, t.o.m. stämman 2008. Till revisorer valdes Liisa Ojansivu och 

Kicki Martinsson. 
h) Revisorsuppleant för 1 år, t.o.m. stämman 2008. Till suppleant valdes Carina Ström. 
i) Valberedning 2 st för 1 år t.o.m. stämman 2008. Till valberedningen valdes Lisen 

Magnusson, sammankallande, och Jan-Olof Hallberg. 
 

17. Avgifter för vägverksamhet, sektion I, II, III, IV för 2007/2008 

Styrelsen föreslog oförändrad utdebitering, gällande sektion I. Stämman godkände detta. (övriga sektioner 
hanteras i resp. sektion) 
Ordförande Anna-Lena Johansson informerade om att asfalteringen påbörjas efter skolstart. Relacon reparerar 
vägskadan utanför Bo Anderssons fastighet i samarbete med NCC. Styrelsen ombads begära garanti på 
arbetet särskilt med tanke på underlaget vid fotbollsplanen, dock NCC är experter och har givit förslag på hur 
vägen skall upprustas. 
 

18. Avgifter för vattenverksamheten för 2007/2008 

Styrelsen föreslog ökad utdebitering av rörliga kostnaden från 428 SEK till 488 vilket ger ett ökat tillskott på ca 
5000 SEK som bör täcka ökade kostnader. Stämman godkände detta.  
Sista betalningsdag föreslogs vara 2007-12-31. Stämman biföll förslaget.  
 

19. Övriga frågor 

Jan-Olof Hallberg undrade hur man kan öka intresset för deltagande på årsmötena, förslag på utskick av 
stämmoprotokollet ställdes. Beslut togs, som engångsåtgärd på ett samskick med kallelse till nästa årsstämma. 
Per Heiman föreslog byte till vardagskväll som stämmodag. Förslaget bifölls icke. Sven Svensson undrade om 
höstens städdag skall genomföras med tanke på den höga vattennivån. Svar, ja vägkanter skall rensas. Roy 
Andersson föreslog vägtrumma under Strandvägen, för att minska vattenflödet över vägen och dess 
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skadeverkan. Vägsektion IV hanterar frågan. Sven Svensson ber styrelsen titta på trumman vid fotbollsplanen. 
Styrelsen fick uppdraget av stämman. Anna-Lena uppmanar samtliga fastighetsägare att ansvara för att träd 
och buskar klipps vid resp. tomtgränser. Roy Andersson undrade om anslutningsavgift kommer att tas ut om 
sommarvatten gruppen gräver ned ledningen frostfritt. Styrelsen återkommer i frågan. 
 

20. Plats där stämmoprotokollet hålls tillgängligt 

Anna-Lena informerade om att protokollet finns hos henne på Öndarpsvägen 5b, samt kopior på detsamma hos 
samtliga styrelsemedlemmar fr.o.m. 15:de september. 
 

21. Avslutning 

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade årets stämma för avslutat. 
 
 
 
 
 
 
 

Hökerum 2007-08-18    

 

 

 
Inge Melkersson   Anna-Lena Johansson 
sekreterare    ordförande 

 
 
 
 
 

justeras    justeras 

Nils Karlsson    Jan-Olof Hallberg 

     


